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2ο ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ

  

ΤΣΙΓΓΡΟΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ

  

ΑΙΡΕΤΟΣ ΠΥΣΠΕ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ                             Ιωάννινα 28-2-2011

  

ΤΗΛ:6974387423

  

e-mail: tsidi68@sch.gr

  

  

  

ΣΥΝΑΔΕΛΦΙΣΣΕΣ, ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ

  

  

Στις 15  και  24-2-2011 συνεδρίασε το ΠΥΣΠΕ με τα παρακάτω θέματα:
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1.Μετακινήσεις- τοποθετήσεις 

  

Έγιναν μετακινήσεις-τοποθετήσεις Νηπιαγωγών για κάλυψη λειτουργικών κενών.

  

  

2. Τοποθετήσεις Ωρομισθίων σε Ολοήμερα.

  

Άνοιξε για πρώτη φορά φέτος ο πίνακας  ωρομισθίων (έως 4 ώρες) και έγιναν προσλήψεις 
για κάλυψη κενών σε ολοήμερα σχολεία.

  

Καταγγέλθηκε η παραπάνω διαδικασία αφού τα κενά που είχαν δηλωθεί δικαιολογούσαν
πρόσληψη αναπληρωτών μειωμένου ωραρίου (έως 15 ώρες) και όχι ωρομισθίων. Για το θέμα
αυτό ενημερώθηκε και ο πρόεδρος του Συλλόγου μας.

  

  

3. Άσκηση ιδιωτικού έργου με αμοιβή

  

Δόθηκαν δύο άδειες άσκησης ιδιωτικού έργου με αμοιβή.

  

  

4. Μεταπτυχιακά επιδόματα 
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Εγκρίθηκαν τρία μεταπτυχιακά επιδόματα.

  

  

5. Διδακτορικά Επιδόματα

  

Εγκρίθηκε ένα διδακτορικό επίδομα.

  

  

6. Λειτουργικά κενά

  

Τα λειτουργικά κενά που έχουμε στο νομό μας και αφορούν στο πρωινό ωράριο είναι:

  

Δασκάλων:3

  

Αγγλικών:1

  

Μουσικής:2

  

  

Θα ۥθελα επίσης να σας ενημερώσω για τα παρακάτω θέματα:
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Περιβαλλοντική Εκπαίδευση και Περιβαλλοντικά Κέντρα

  

Στις 16 Φεβρουαρίου πραγματοποιήθηκε στο Κ.Π.Ε. Κόνιτσας ημερίδα με θέματα:

    
    -  Η προώθηση της Περιβαλλοντική Εκπαίδευσης.  
    -  Λειτουργία των Κ.Π.Ε. Κόνιτσας και Πραμάντων.   
    -  Ο θεσμός του Υπευθύνου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης  

  

Αναδείχτηκε  η σημαντική δουλειά τόσο του Υπευθύνου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης, όσο
και των συναδέλφων που υπηρετούν στα Κ.Π.Ε.

  

Αναδείχθηκαν επίσης και τα σοβαρά προβλήματά τους. Το κυριότερο είναι η έλλειψη
προσωπικού. Το μεγαλύτερο πρόβλημα εμφανίζεται στο Κ.Π.Ε. Πραμάντων, αφού από τα
έξι άτομα που υπηρετούσαν εκεί, σήμερα υπηρετούν μόνο δύο με αποτέλεσμα οι
συνάδελφοι να εργάζονται και απογεύματα και Σαββατοκύριακα.

  

Πρέπει το Υπουργείο μας την επόμενη χρονιά να δει πιο σοβαρά τα Κέντρα
Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης  και να τα στελεχώσει με το απαραίτητο προσωπικό.

  

  

Συγχωνεύσεις-καταργήσεις σχολικών μονάδων

  

Δόθηκε πριν λίγες μέρες από το  Διευθυντή εκπαίδευσης η τελική πρόταση προς την
περιφέρεια. Έχουν προηγηθεί δύο συναντήσεις του Δ.Σ. Συλλόγου  και των αιρετών με τη
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Περιφερειακή Διευθύντρια και τον Υπεύθυνο Επιστημονικής Καθοδήγησης.

  

Τέθηκαν από τον πρόεδρο του συλλόγου μας οι άξονες πάνω στους οποίους θα πρέπει να
γίνουν οι επόμενες σχολικές μεταβολές:

    
    -  Όχι αλλαγές για οικονομικούς λόγους.  
    -  Ίδρυση Τμημάτων Ένταξης σε όλα τα σχολεία του λεκανοπεδίου.  
    -  Λειτουργία των μονοθέσιων σχολείων ως διθέσια, αφού ληφθεί υπόψη  η ύπαρξη
μαθητών σε όλες ή τις περισσότερες τάξεις και τις ιδιαιτερότητες του κάθε σχολείου.
 
    -  Λειτουργία ολοήμερων τμημάτων σε όλα τα ολιγοθέσια.  
    -  1 δάσκαλος ανά 20 μαθητές και  1 νηπιαγωγός ανά 15νήπια.  

  

Από τη μεριά της η Περιφερειακή Διευθύντρια ανέφερε ότι:

    
    -  οδηγούμαστε σίγουρα σε νέα δομή στην εκπαίδευση  
    -  θα μεταβιβάσει τους άξονες στο Υπουργείο  
    -  η πρόταση της δεν θα είναι ίδια με αυτή του Διευθυντή Εκπαίδευσης  
    -  θα ληφθεί υπόψη η τοπική κοινωνία  
    -  δεσμεύτηκε ότι ο διάλογος δεν είναι προσχηματικός και ότι θα συζητήσει μαζί μας την
τελική της πρόταση.   

  

Αναμένουμε!!!

  

  

Αλληλογραφία Διεύθυνσης και Γραφείων Εκπαίδευσης 

  

Έχουν δημιουργηθεί πολλά προβλήματα με την αλληλογραφία της Διεύθυνσης και των
Γραφείων Εκπαίδευσης. Η ευθύνη της αποστολής και η χρηματοδότησή της ήταν έως τώρα
αρμοδιότητα της  Νομαρχίας. Με το νόμο του Καλλικράτη,  η αρμοδιότητα αυτή έχει
περάσει στους Δήμους. Δεν έχει διευκρινιστεί ακόμη ο τρόπος αποστολής των εγγράφων
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και ο τρόπος πληρωμής των ταχυδρομικών τελών.

  

Προς το παρόν  την ευθύνη της αποστολής και τη …χρηματοδότηση πολλών εγγράφων,
έχουν αναλάβει συνάδελφοι και διοικητικοί υπάλληλοι των Γραφείων Εκπαίδευσης.

  

  

  

Πάντα στη διάθεσή σας

  

  

  

 Τσίγγρος Δημήτρης

  

  

 6 / 6


